

age 3.0

Vieillir dans la ville Aging in the city

Age 3.0: Aging in the City is happening at Concordia University in Montreal on November 1, 2017 and you are invited!

Age 3.0 seeks to build bridges between research on aging, local organizations and the Montreal community. Together, we will explore the creative, interesting, and important ways seniors are involved in shaping the cities of today and tomorrow.

**Wednesday, November 1, 2017
9am to 5pm**

Concordia University
SGW Campus (downtown)
EV Building, ground floor
This event is free and open to the general public and university community (registration encouraged but not required).

research presentations | panels
film screenings | interactive kiosks
art exhibit | community building

www.age3-0.com

Âge 3.0 : Vieillir dans la ville aura lieu le mercredi 1er novembre 2017 à l'Université Concordia et vous êtes invités à y prendre part !

Âge 3.0 vise à construire des ponts entre la recherche sur le vieillissement, les organisations locales et la communauté montréalaise. Les activités abordent les façons créatives, diverses et importantes par lesquelles les aîné(e)s peuvent participer à construire la ville d'aujourd'hui et de demain.

**Le mercredi 1er novembre 2017
9 h à 17 h**

Université Concordia
Campus SGW (centre-ville)
Bâtiment EV, rez-de-chaussée
L'événement est gratuit et accessible au grand public et à la communauté universitaire (l'inscription est encouragée, mais pas obligatoire)

présentations | tables rondes
projection de films | kiosques
interactifs | exposition d'art
journée de partage



ORGANIZERS / ORGANISATEURS

SPONSORS / COMMANDITAIRES

